



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 07-06-2023 02:30:04 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 07-06-2023 02:30:04 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 09-07-2023 at Via Zoom video call to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 09-07-2023 الساعة 10:00 في عبر وسيله الاتصال المرئي زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>1- Discussing the authorization of the Board of Directors to complete the project established on plot No. 1168 as it deems appropriate. 2- Discussing the authorization of the Board of Directors to sell the remaining apartments of the residential project built on plot No. 1169 as it deems appropriate and fulfills the company's needs. 3- Discussing the authorization of the Board of Directors regarding the company's shareholding in Sherco Securities and non-compliance with a specific sale price. 4- Discussing ending the suspension of borrowing from banks</p>	<p>1- مناقشة تفويض مجلس الادارة باستكمال المشروع المقام على قطعة ارض رقم 1168 بما يراه مناسب 2- مناقشة تفويض مجلس الادارة ببيع الشقق المتبقية من المشروع السكني المقام على قطعة ارض رقم 1169 بما يراه مناسباً ويحقق احتياجات الشركة. 3- مناقشة تفويض مجلس الادارة بما يخص مساهمة الشركة في شركة شيركو للاوراق المالية وعدم التقيد بسعر معين للبيع. 4- مناقشة انتهاء تعليق الاقتراض من البنوك</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>